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شماره

صفحه

روزنامه

وزیر دفاع بریتانیا:

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

وزیر دفاع بریتانیا بر عدم قصد کشورش برای ورود به درگیری مستقیم با روسیه تاکید کرد.
به گزارش ایلنا به نقل از نووستی، »گرانت شاپس«، وزیر دفاع بریتانیا در مصاحبه با رادیو بی بی سی گفت که کشورش مطلقاً تمایلی برای ورود 

به درگیری نظامی مستقیم علیه روسیه ندارد.
وی در پاسخ به این پرسش که چرا نیروی هوایی سلطنتی بریتانیا به اسرائیل در رهگیری موشک ها و پهپادهای پرتاب شده توسط ایران کمک 

کرد، اما در مورد اوکراین حمایت مشابهی ارائه نکرد، گفت: »ما نمی خواهیم وارد درگیری نظامی مستقیم با روسیه شویم«.
شاپس تاکید کرد که وضعیت اسرائیل با وضعیت اوکراین کاملًا متفاوت است.

بنا به گفته معاون امور زنان و خانواده 
به  می تواند  دورکاری  جمهور  رئیس 
و  کار  بین  تعادل  در  شاغل  مادران 
زندگی و افزایش کیفیت عملکردشان 

کمک کند. 
انسیه  نوشت:  تسنیم   ۲۴ رویداد 
خانواده  و  زنان  امور  معاون  خزعلی، 
موافق  خیلی  گفت:  جمهور  رئیس 
کاهش ساعت کاری به صورت مطلق 
ساعت  مطلق  کاهش  جای  به  نیستم؛ 
کاری، باید به دنبال افزایش دورکاری 

باشیم.
به  اگر  کاری  ساعت  افزود:  وی 
به  باید  می شود  کم  صورت حضوری 

صورت دورکاری ادامه داشته باشد.
دورکاری  داشت:  اظهار  خزعلی 

تعادل  در  شاغل  مادران  به  می تواند 
افزایش کیفیت  بین کار و زندگی و 

عملکردشان کمک کند.
رئیس  خانواده  و  زنان  امور  معاون 
تخفیف  البته،  کرد:  تاکید  جمهور 
مادران  برای  کاری  ساعت  در  بیشتر 
فرزند  به خصوص آن هایی که  شاغل، 
مفید  می تواند  نیز  دارند،  سال   ۶ زیر 

باشد.

مخالفت انسیه خزعلی با کاهش 
ساعت کاری بانوان؛ باید به دنبال افزایش 

دورکاری برای مادران باشیم

خداییان رئیس سازمان بازرسی کل کشور:

در دعاوی که در دیوان عدالت اداری مطرح شده است؛ بیشترین دعاوی مربوط به تأمین اجتماعی با حدود 

۱۴۰ هزار پرونده بوده است بعد از آن وزارت تعاون است که ۸۴ هزار پرونده را به خود اختصاص داده است

تا   ۱۴۰۰ سال  آمار  براساس  گفت:  کشور  کل  بازرسی  سازمان  رئیس 
۱۴۰۲ از تعداد ۳۰۲ هزار و ۷۸۸ پرونده ای که در مراجع قضایی تشکیل 

شده اند، بیش از ۵۰ درصد، له یا علیه وزارتخانه ها بوده است.
به گزارش خبرنگار مهر، ذبیح الله خدائیان، رئیس سازمان بازرسی کل 
کشور در همایش آسیب شناسی دعاوی دستگاه های اجرایی در محاکم 
قضائی که امروز برگزار شد گزارشی از مشکلات حقوقی شرکت ها و 

سازمان ها ارائه کرد.
وی گفت: براساس آماری که از سال ۱۴۰۰ تا ۱۴۰۲ گرفته ایم از تعداد 
۳۰۲ هزار و ۷۸۸ پرونده ای که در مراجع قضائی به طرفیت دستگاه های 
اجرایی تشکیل شده اند، بیش از ۵۰ درصد از آنها له یا علیه وزارتخانه ها 

بوده است و بعد از آن سازمان ها و شرکت ها و بانک ها هستند.
وی گفت: در بین وزارتخانه ها بیشترین دعاوی که له یا علیه آن مطرح 
شده مربوط به آموزش و پرورش است بعد از آن وزارت کشور و سایر 
مراجع زیر نظر آن است که ۲۸ درصد از دعاوی نسبت به این دستگاه ها 

مطرح شده اند.
رئیس سازمان بازرسی کل کشور گفت: در مرتبه بعدی وزارت میراث 
فرهنگی است که حدود ۸ درصد پرونده ها متعلق به این وزارت است و 
پس از آن هم وزارت راه و شهرسازی و وزارت جهاد کشاورزی است. 
از میان سازمان ها و شرکت های دولتی بیشترین دعاوی له یا علیه شرکت 
بیمه ایران طرح شده است. حدود ۳۹ درصد دعاوی که علیه شرکت های 

دولتی بوده علیه این شرکت بوده است.
خدائیان گفت: بعد از آن شهرداری تهران است که ۱۶ درصد از دعاوی 
را به خود اختصاص داده است پس از آن ستاد مبازره با مواد مخدر با 

۹ درصد قرار دارد. از میان بانک ها هم بیشترین دعاوی مربوط به بانک 
مسکن، کشاورزی، ملی و توسعه تعاون بوده است.

است؛  شده  مطرح  اداری  عدالت  دیوان  در  که  دعاوی  در  افزود:  وی 
پرونده  هزار   ۱۴۰ با حدود  اجتماعی  تأمین  به  مربوط  دعاوی  بیشترین 
بوده است بعد از آن وزارت تعاون است که ۸۴ هزار پرونده را به خود 

اختصاص داده است.
خدائیان گفت: از سال ۱۴۰۰ تا ۱۴۰۲ حدود هشت هزار پرونده توسط 
شده اند  مطرح  قضائی  یا  اداری  مراجع  در  کشور  کل  بازرسی  سازمان 
تخلفات  به  رسیدگی  هیئت های  در  پرونده   ۴۰۰ و  هزار   ۵ حدود  که 
اداری علیه کارکنانی که مرتکب تخلف شده اند بوده و ۵۸۲ پرونده در 
جمهوری  ریاست  نهاد  نظر  زیر  اداری  تخلفات  به  رسیدگی  هیئت های 
بوده است و نزدیک به دو هزار پرونده در مراجع قضائی تشکیل شده که 

تاکنون حدود ۷۰۰ نفر محکومیت کیفری پیدا کرده اند.

فرمان  اجرایی  ستاد  مدیرکل 
امام )ره( در استان فارس بر ضرورت 
تمام  فرهنگ سازی  و  دغدغه مندی 
موضوع  به  نسبت  مسئولان  و  مردم 
جمعیت و خانواده تاکید کرد و افزود: 
با احساس مسئولیت در این خصوص 
امید است که بتوانیم وظایف خود را 
در راستای جوانی جمعیت و پیشگیری 

از بحران سالمندی، به انجام برسانیم.
از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فرمان  اجرایی  ستاد  عمومی  روابط 
حسین  فارس  استان  در  امام )ره( 
مراکز  رسانه ها،  گفت:  پورنورعلی 
اساتید حوزه  دانشگاهی و  فرهنگی و 
این زمینه  باید در  جمعیت و خانواده 
زوج های  و  کرده  ایفا  بیشتری  نقش 
جوان را به فرزندآوری ترغیب کنند.

هفته  برنامه  تشریح  در  پورنورعلی 
ستاد  اجتماعی  معاونت  جمعیت 
با  )ره(  امام  حضرت  فرمان  اجرایی 
در  فعال  مردمی  گروه های  همکاری 
عدد  هزار   ۲۳ گفت:  جمعیت،  حوزه 
با  نیازمند  خانواده   ۵۰۰ بین  پوشک 
بهزیستی،  امداد،  )کمیته  همکاری 
علمیه،  حوزه های  خدمات  مرکز 
دانشگاه علوم پزشکی( تهیه و توزیع 
شد. او همچنین از برگزاری نمایشگاه 

حضرت  مطهر  حرم  محوریت  با 
همکاری  با  الکاظم  موسی  ابن  احمد 
حوزه  _تخصصی  مردمی  گروه های 
جمعیت، طراحی ۲۰ پوستر نمایشگاهی 
انتصار  جوانان  موسسه  همکاری  با 
حق، تولید سرود با همکاری مجموعه 
تربیتی مه نا، خدمات مشاوره از تاریخ 
۳۱ اردیبهشت لغایت ۱ خرداد در حرم 
با همکاری  ابن موسی  احمد  حضرت 
مجمع فعالان صیانت از جمعیت استان 
در  اثرگذار  فیلم های  معرفی  فارس، 
حوزه جمعیت در غالب دو کلیپ پنج 
رسانه ای  گروه  همکاری  با  دقیقه ای 

شهید آوینی خبر داد.
داد:  ادامه  همچنین  پورنورعلی 
برگزاری مسابقه کتاب خوانی )کتاب 
مواجهه  از  داستانی روایت های مستند 
با موضوع سقط جنین عمدی(، برپایی 
موضوع  با  کودک  نقاشی  غرفه 
خانواده از تاریخ ۳۱ اردیبهشت لغایت 
۱ خرداد در حرم مطهر حضرت احمد 
ابن موسی الکاظم با همکاری قرارگاه 
فرهنگی عمار و توزیع ۵۰ پک لبخند 
پارچه ای  پوشک  پک   ۵۰ و  مادری 
از  فرزند سوم  دارای  بین خانواده های 
دیگر برنامه های معاونت اجتماعی این 

ستاد است.

مدیرکل ستاد اجرایی فرمان امام )ره( در استان فارس:

ضرورت دغدغه مندی و فرهنگ سازی 
نسبت به موضوع جمعیت و خانواده

پس از رایزنی ها، نماینده BMW در ایران مجوز تولید موتورسیکلت را 
از آلمان گرفته و قصد دارد برای اولین بار در مکانی غیر از آلمان و 

در ایران به تولید موتورسیکلت بپردازد.
 BMW گفت:  نوریانی  علی  نوشت:  اقتصاد  دنیای   ۲۴ رویداد 
موتورسیکلت  تولید  به  آلمان  از  خارج  بار  اولین  برای  دارد   قصد 

بپردازد.

او مدل های تولیدی BMW در ایران را دو نوع ۶۵۰ داکار و جی اس 
خواند و گفت: به زودی با وزارت صنایع وارد مذاکره خواهیم شد و 
ابتدا قرار است موتورسیکلت ها به صورت CKD در ایران تولید شده، 
ولی در گام بعدی ساخت داخل نیز برای کاهش قیمت BMW صورت 
می گیرد که در آن صورت امیدواریم قیمت موتورسیکلت های تولیدی 

در ایران ارزان تر از آلمان شود.

اقدام جدید ایران در اخذ مجوز از آلمان 

رئیس کل دادگستری استان فارس در جلسه علنی شورای اسلامی شهر شیراز مطرح کرد؛ 

 تعامل دادگستری با شورا و شهرداری شیراز تعاملی ضابطه مند و رو به پیشرفت 

رئیس کل دادگستری استان فارس گفت: در دوره ای در کلان شهر شیراز 
بالغ بر ۳ هزار هکتار باغ داشتیم و در حال حاضر این میزان به هزار هکتار 
رسیده است اما در دوره فعلی شهرداری حتی به یک متر از باغات تعرض 

نشده است و شهرداری محکم ایستادگی کرد.
سرویس خبری/ خدیجه غضنفری: حجت الاسلام سید کاظم موسوی  در 
یکصد و پنجاه و چهارمین جلسه علنی ششمین دوره شورای اسلامی شهر 
شیراز اظهار کرد: تعامل دادگستری کل استان فارس با سازمان های تابعه 
با شورا و شهرداری شیراز یک تعامل بسیار خوب و منطقی، ضابطه مند و 

رو به پیشرفت است.
برقرار است و  با رئیس شورا و شهرداری  ارتباط  اینکه  به  اشاره  با  وی 
جلسات دو و چند جانبه با اعضا صورت می گیرد، افزود: انضباط شهری 
بسیار خوب است و این انضباط روز به روز در حال تکمیل است و همه 
باید تلاش کنیم تا شهر سر سبد کشور، کلان شهر شیراز از حیث زیست 

محیطی و پاکیزگی باشد.
رئیس کل دادگستری استان فارس با اشاره به فعالیت مراکز شوق زندگی 
بد  زنان  کار،  کودکان  متجاهر،  معتادین  آوری  جمع  فعالیت  زمینه  در 
پرست و بی سرپرست، تصریح کرد: این مراکز با همکاری شهرداری و 

شورای اسلامی شهر شیراز ایجاد شده است.
دارد،  شورا  که  مصوباتی  تدوین  در  داد:  ادامه  موسوی  حجت الاسلام 
حمایت قانونی خواهیم کرد و پرونده های حقوقی و کیفری شهرداری را 

خارج از ضابطه رسیدگی خواهیم کرد تا حقی از شهروندان ضایع نشود.
وی خاطرنشان کرد: انتظار داریم تدوین و تعریف مصوبات به سمت و 
سویی باشد که به حریم شهر شیراز و نقاط محروم این کلان شهر و حریم 
شهر شیراز توجه بیشتری شود و در این زمینه نیز دادگستری کل استان 

فارس آمادگی کامل به جهت همکاری دارد.
درخصوص  کرد:  اضافه  همچنین  فارس  استان  دادگستری  کل  رئیس 
ساماندهی امور شهری همچون ساخت و سازها این انتظار را داریم تا در 
شهری که بیش از یک قرن شهرداری دارد، ساخت و ساز غیرمجاز نباید 
در آن صورت گیرد و با توجه به اینکه در کمیسیون ماده ۱۰۰ ساخت و 
سازهای غیرمجاز تعیین تکلیف شده است انتظار است تا اقدامات هر چه 

زودتر برای ساختمان های ناایمن اجرا شود.
از  یکی  شهری  ترافیک  ساماندهی  کرد:  اظهار  موسوی  حجت الاسلام 
انتظارات ما است و در این خصوص انتظار می رود تا در حوزه حمل و 
نقل این موضوع در دستور کار باشد که توسعه خطوط مترو و استفاده از 

اتوبوس های برقی مدنظر باشد تا هوای پاک شیراز حفظ شود.
وی همچنین به موضوع حفاظت از باغات قصردشت تاکید ویژه داشت و 
ادامه داد: در دوره ای در کلان شهر شیراز بالغ بر ۳ هزار هکتار باغ داشتیم 
و در حال حاضر این میزان به هزار هکتار رسیده است اما در این دوره 
باغات تعرض نشده است و شهرداری  از  از شهرداری حتی به یک متر 

محکم ایستادگی کرد.
درخواست های  از  دیگر  یکی  محیطی  زیست  معضلات  رفع  به  کمک 
رئیس کل دادگستری استان فارس بود و وی تاکید کرد: با توجه به اینکه 
اقدامات بسیاری نسبت به رفع بوی نامطبوع اطراف رودخانه چنار راهدار 
صورت گرفته است، طی دو هفته آینده این معضل بزرگ رفع می شود. 

تره بار  و  میوه  میدان  راه اندازی  به  کمک  افزود:  موسوی  حجت الاسلام 
برنامه های  تولیدی صنعتی، فاضلاب های شهری، جز  مرکزی، واحدهای 
مدنظر است که اعضای شورا باید به آن نظارت داشته باشند تا شهرداری 

شیراز نسبت به پیگیری این موضوعات اقدام کند.

چهره  بسیار  شهر  سطح  در  متجاهر  معتادین  آوری  جمع  داد:  ادامه  وی 
نازیبایی ایجاد کرده است و با توجه به جمع آوری که صورت گرفت 
اما از سایر شهرها به شیراز آمده اند. لذا شهرداری نسبت به این موضوع 
اقدامات لازم را در دستور کار قرار دهد و شورای اسلامی شهر شیراز به 

این موضوع نظارت داشته باشد تا این معضل رفع شود.
رئیس کل دادگستری استان فارس تصریح کرد: انتظار داریم توجه ویژه 
به امور فرهنگی و مذهبی مدنظر باشد و باتوجه به جایگاه شیراز به عنوان 
فرهنگی شهر  امور  به  ویژه ای که  بودجه  و  )ع(  بیت  اهل  سومین حرم 

اختصاص می یابد باید نگاه ویژه به این حوزه داشت.
حجت الاسلام موسوی همچنین تاکید کرد: باید به ساماندهی امور شهری 
همچون معضل سد معبر که در برخی معابر شهر قابل قبول نیست، اهتمام 

ویژه داشت تا این معضل برطرف شود.
و  استان  کل  دادگستری  دادستان  معاونین  و  دادستان  کرد:  اضافه  وی 
سازمان های تابعه آمادگی دارند تا در کمیسیون های شهر حاضر شوند تا 

در مواردی که نیاز است برای تسهیل در امور شهری کمک کنند.
رئیس کل دادگستری استان فارس همچنین در این جلسه شورا درخواست 
حضرت  مطهر  حرم های  اطراف  مناطق  ساماندهی  به  نسبت  که  کرد 
شاهچراغ )ع( و حضرت سید علاءالدین حسین )ع( و علی بن حمزه )ع( 
در  تا  دارد  را  آمادگی  این  فارس  استان  کل  دادگستری  و  شود  اقدام 
با تلاشی که شورای ششم و  تا  قانون کمک کند  چارچوب مقررات و 

شهرداری شیراز دارد، پیشبرد بهتر امور صورت گیرد. 
حجت الاسلام موسوی همچنین از شهردار شیراز و معاونین وی به جهت 
برنامه ریزی بسیار مناسب و مطلوب برای کلان شهر شیراز قدردانی کرد 
که این شهر هم اکنون به عنوان یک شهر آبرومند برای شهروندان شده 

است.
وی در پایان تاکید کرد: در کمیسیون تطبیق، قضات حاضر هستند و در 

مصوبات باید دقت فراوانی بشود.
با  و  تخصص  با  مدیر  درگذشت  شیراز  شهردار  همچنین  مراسم  این  در 
تجربه مجموعه مدیریت شهری، رضا مسعودی شهردار منطقه پنج شیراز را 
تسلیت گفت و اظهار کرد: پیرو موضوعات مطرح شده همچون ساماندهی 
حرم های  اطراف  فرهنگی  مسائل  محرومیت زدایی،  ترافیک،  معبر،  سد 
عملکرد  گزارش  زودی  به  و  کردند  مطرح  را  متجاهر  معتادین  مطهر، 
اقدامات صورت گرفته از سوی مجموعه مدیریت شهری ارائه خواهد شد.
روابط  روز  اردیبهشت   ۲۷ روز  مناسبت  به  همچنین  جلسه  این  ادامه  در 
عمومی از سوی شورای اسلامی شهر شیراز و مجموعه شهرداری شیراز 
با حضور شهردار شیراز، رئیس شورای اسلامی شهر شیراز و سیزده عضو 
شهر،  اسلامی  شورای  عمومی  روابط  کارکنان  از  شیراز  شهر  شورای 
و  سازمان ها  عمومی های  روابط  کارکنان  و  یازده گانه  مناطق  شهرداری 

معاونت های تابعه شهرداری شیراز تقدیر به عمل آمد.

آخرین خبرها از حادثه بالگرد 
رئیس جمهور

تا لحظه بسته شدن صفحات روزنامه، 
همچنان اخبار قطعی و روشن در مورد سرنوشت 
بالگرد و سرنشینان آن به بخش تحریریه نرسید

بالگرد  برای  حادثه  وقوع  دنبال  به 
حامل رئیس جمهور و تیم همراهش 
در ارتفاعات شمال استان آذربایجان 
جمعیت  از  امدادی  تیم های  شرقی، 
... به محل  هلال احمر، اورژانس و 
حادثه اعزام شده و جستجو را آغاز 
از  گزارشی  تاکنون  اما  کرده اند، 
یافتن بالگرد یا آثاری از آن مخابره 

نشده است.
به گزارش ایسنا، عصر دیروز و پس 
از آنکه رئیس جمهور و تیم همراه 
افتتاح  مراسم  از  بازگشت  حال  در 
سد »قیز قلعه سی« در مرز مشترک 
آذربایجان  جمهوری  و  ایران  میان 
حادثه  وقوع  بر  مبنی  خبری  بودند، 
برای بالگرد حامل رئیس جمهور و 
شد،  منتشر  رسانه ها  در  همراهانش 
ضد  اظهارات  از  پس  که  خبری 
رئیس  سوی  از  مختلف،  نقیض  و 
جمعیت  نجات  و  امداد  سازمان 
بابک  و  رسید  تأیید  به  احمر  هلال 
دنبال  »به  ایسنا گفت:   به  محمودی 
حادثه  وقوع  بر  مبنی  خبری  اعلام 
همراه  کاروان  حامل  بالگرد  برای 
رئیس جمهوری، تیم های امدادی از 
محل  به  احمر  هلال  جمعیت  سوی 
اینکه  بیان  با  وی  شده اند.«  اعزام 
محل وقوع حادثه در محدوده کلیبر 
و ورزقان بوده است، گفت: تیم های 
 ... و  احمر  امدادی هلال  و  پهپادی 
به محل اعزام شده اند. ما نیز در حال 
خودمان  و  هستیم  موضوع  بررسی 
شد.  خواهیم  حاضر  محل  در  نیز 
حادثه  وقوع  از  حاکی  گزارش ها 
حاضر  محل  در  تیم ها  باید  و  است 
این خصوص  در  بررسی ها  تا  شوند 

انجام شود.
دلیل  به  هوایی  جستجوی  امکان 

شرایط جوی وجود ندارد
یکتاپرست،  بابک  آن  از  پس 
کشور  اورژانس  سازمان  سخنگوی 
امدادی  تیم های  که  کرد  اعلام  نیز 
شرقی  آذربایجان  اورژانس  پیاده  و 
بالگرد  برای  حادثه  وقوع  محل  به 

جمهوری  رئیس  همراه  کاروان 
به محض  داد:   ادامه  اعزام شده اند.او 
اعلام این حادثه تیم اورژانس هوایی 
به محل حادثه اعزام شد اما متاسفانه 
امکان  شدید  مه گرفتگی  دلیل  به 
امدادرسانی و پرواز وجود نداشت. 

و  امداد  سازمان  رئیس  محمودی، 
گفت:   احمر  هلال  جمعیت  نجات 
امدادی  تیم های  این حادثه  به دنبال 
شرقی،  آذربایجان  استان  چهار  از 
اردیبل  و  زنجان  غربی،  آذربایجان 

به محل اعزام شدند.
وی با بیان اینکه ۲۰ تیم عملیاتی به 
محل اعزام شده اند، گفت: سگ های 
جستجو و نجات، پهپادها و تیم های 
و  شده اند  اعزام  محل  به  امدادی 
اما  دارد،  ادامه  محل  در  جستجو 
تاکنون بالگرد یا آثاری از آن پیدا 

نشده است.
درباره  کشور  وزیر  توضیحات 
حامل  بالگرد  سخت  فرود  حادثه 

رئیس جمهور
در  کشور  وزیر  وحیدی  احمد 
شبکه  زنده  پخش  با  تلفنی  ارتباط 
حادثه  پیرامون  توضیحاتی  در  خبر 
رئیس جمهور،  بالگرد  سخت  فرود 
به  جمهور  محترم  رئیس  گفت: 
بازگشت  مسیر  در  همراهان  همراه 
با چند بالگرد باز می گشتند که یکی 
سخت  فرود  به  مجبور  بالگردها  از 
می شود به دلیل وضعیت آب و هوا 
بوده  و شرایط سختی که در منطقه 
فرود  به  مجبور  بالگردها  از  یکی 

اضطراری شده است.
وی ادامه داد: الان گروه های امدادی 
حرکت  حال  در  منطقه  سمت  به 
دلیل وضعیت آب و  به  اما  هستند، 
اقدامات با سختی  هوایی تلاش ها و 
درخصوص  است.وحیدی  مواجه 
سرنشینان  با  ارتباط  برقراری 
و  ارتباط  کرد:  عنوان  هلیکوپتر 
موقعیت  به  توجه  با  اما  بوده  تماس 
ارتباط  برقراری  منطقه  جغرافیایی 

سخت است.

رئیس  حسینی  تیمور  سید  سردار 
با  در گفت وگو  فراجا  راهور  پلیس 
لزوم  بر  تاکید  ضمن  ایلنا  خبرنگار 
تهران  در  دوچرخه سواری  گسترش 
اظهار  کشور،  کلانشهرهای  سایر  و 
کشورمان  مشکل  مهمترین  داشت: 
دوچرخه سواری،  توسعه  موضوع  در 
لازم  زیرساخت های  کمبود 
مسیرهایی  اندک  مقدار  بخصوص 
است که برای تردد امن دوچرخه در 
است.  شده  ایجاد  شهرهایمان  سطح 
ترافیک  شورای  جلسات  در  البته 
لزوم  بر  همواره  بزرگ،  شهرهای 
عنوان  به  دوچرخه سواری  توسعه 
یکی از راهکارهای کاهش ترافیک 

و آلودگی هوا تاکید می شود. 
شهرداری های  که  این  بیان  با  وی 
کلانشهرها از جمله شهرداری تهران 
به صورت کلی نظر مساعدی نسبت 
دارند،  دوچرخه سواری  توسعه  به 
عنوان کرد: در برخی مناطق پایتخت 
منطقه های  جزو  که   ۲۲ منطقه  مثل 
می شود،  محسوب  جدیدالتاسیس 
با  تردد  برای  مناسبی  مسیرهای 
شهروندان  و  دارد  وجود  دوچرخه 
در بسیاری از ترددهای روزمره خود 
استفاده می کنند،  نقلیه  این وسیله  از 
مثلًا مسیر منزل به ایستگاه مترو را با 

دوچرخه طی می کنند. 
باید  نیز  تهران  مناطق  سایر  در 
زیرساخت های لازم برای این منظور، 
مسیرهای  توسعه  زمینه  در  به ویژه 
تا  شود  فراهم  دوچرخه سواری  امن 
دوچرخه  از  استفاده  فرهنگ  بتوانیم 

را به سطح پایتخت بسط بدهیم. 
پلیس  که  این  بر  تاکید  با  حسینی 

به شدت از گسترش دوچرخه سواری 
بزرگ  شهرهای  دیگر  و  تهران  در 
کشور حمایت می کند، یادآور شد: در 
سال های گذشته، برخی شرکت های 
دانش بنیان اتفاقات خوبی را در زمینه 
و  دوچرخه سواری  فرهنگ  ترویج 
از  استفاده  زیرساخت های  توسعه 
تهران  در  اشتراکی  دوچرخه های 
رقم زدند، ولی متاسفانه این موضوع 
در حد اقدامات کوچک باقی ماند و 
پیدا  گسترش  شهر  سطح  در  چندان 
تهران  این حال، شهرداری  با  نکرد. 
راه اندازی  برای  را  وعده هایی  اخیراً 
اجرای  و  به روزتر  سامانه هایی 
مناسب تر  ترویجی  راهکارهای 
دوچرخه سواری  گسترش  به منظور 
که  است  کرده  ارائه  پایتخت  در 
سرانجام  به  زودتر  هرچه  امیدواریم 
و  راهنمایی  پلیس  برسد.رئیس 
گسترش  داد:  ادامه  فراجا  رانندگی 
به  می تواند  حتماً  دوچرخه سواری 
هوا  آلودگی  و  ترافیک  کاهش 
است  تجربه ای  این  کند؛  کمک 
که در بسیاری از شهرهای پیشرفته 
جهان به دست آمده و حالا ما باید از 
این تجربه در قالب یک مدل بومی 

در کشور خودمان استفاده کنیم. 
به همین دلیل، پلیس راهور حمایت 
که  موثری  اقدام  هر  از  را  خود 
از  استفاده  فرهنگ  ترویج  به  بتواند 
دوچرخه و گسترش دوچرخه سواری 
کمک کند، اعلام می کند؛ همان طور 
این  در  همواره  نیز  گذشته  در  که 
کلانشهرها  شهرداری های  از  زمینه 
مطالبه  تهران  شهرداری  به ویژه 

کرده ایم.  

نظر رئیس پلیس راهور درباره توسعه 
دوچرخه سواری در کلانشهرها

رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران 
آخرین  درباره  را  توضیحاتی 
برای  خودرو  واردات  وضعیت 
این  مشمولان  میزان  و  جانبازان 

طرح ارائه کرد.
سید امیرحسین قاضی زاده هاشمی در 
درباره  ایلنا،  خبرنگار  با  گفت وگو 
خودروی  واردات  وضعیت  آخرین 
تمامی  اسامی  گفت:  جانبازان 
عزیزانی که مشمول می شوند، یعنی 
جانبازان ۵۰ درصد به بالا که بیش 
از ۳۰ هزار نفر هستند را به وزارت 

صمت داده ایم.
رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران 
طبق  هم  صمت  وزارت  داد:  ادامه 
در  زمان بندی  و  برنامه ریزی  یک 
سایت و سامانه اش شروع به ثبت نام 
وزارت  با  کارها  مابقی  و  کرده 
صمت است، حالا فکر می کنم کار 
کرده اند  ثبت نام  که  خودروهایی 
ارزی  با گشایش  تدریج  به  احتمالًا 
با بانک مرکزی هماهنگ  که باید 

شود،  انجام شود.

این  چرا  نمی دانم  کرد:  تاکید  وی 
می شود  پرسیده  ما  از  مرتباً  سؤال 
بنیاد شهید کار خودش را انجام داده 
است باید این سؤال را از کسانی که 
از اینجا به بعد مسئول هستند پرسیده 

شود.
این که  درباره  هاشمی  قاضی زاده 
گفته می شود برخی از افراد مشمول 
خود  سهمیه  خودروها  این  دریافت 
کرد:  بیان  می کنند،  واگذار  را 
غیرقانونی است و به جایی نمی رسد 
یعنی حواله ای در کار نیست، زمانی 
را  پولش  باید  فرد  کنند  اعلام  که 
وزارت  که  شرکتی  آن  حساب  به 
صمت اعلام کرده واریز و خودرو 

خود را دریافت کند.

رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران مطرح کرد؛

بیش از ۳۰ هزار جانباز در صف 
دریافت خودروهای وارداتی


